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VERSLAG van de extra vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op donderdag 14 juli 2022  
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter  

                                  mevrouw M. (Marlies) Volten, namens Teylingen aanwezig 
de heer R.J. (Robert) ‘t Jong, secretaris  

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 

AFWEZIG   mevrouw E.W.A. Elsbeth Koek , lid 

  
 
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom. In het algemeen bestuur van 4 juli 2022 is afgesproken om 
een drietal onderwerpen in deze extra vergadering van het dagelijks bestuur te bespreken.   
De agenda is zonder wijzigingen vastgesteld.  
   
2. Ondermandaatbesluit uitvoering ROOO (Regeling Opvang Ontheemden Oekraïne ISD 

Bollenstreek 
Secretaris heeft het voorstel toegelicht. De uitbetaling van het leefgeld is een burgemeestersregeling 
en de burgemeesters van HLT hebben zowel het dagelijks bestuur als de directeur van de ISD het 
mandaat gegeven om deze regeling uit te voeren. Via deze ondermandaatregeling kunnen 
medewerkers van de ISD deze taak uitvoeren en rechtsgeldig besluiten nemen. De ISD heeft op  
1 juli 2022 voor HLT de eerste betalingen van het leefgeld uitgevoerd. Het dagelijks bestuur gaat 
akkoord met het ondermandaatbesluit. 
Vanuit de ISD was het de intentie om voor de uitvoering van het leefgeld een soort ‘afsprakenboek’ te 
maken, zodat helder is wat doet de ISD en wat HLT zelf. Secretaris is verrast, omdat de ISD van HLT 
een juridisch document heeft gekregen alsof de ISD een commerciële partij is. Dat voelt niet goed, 
omdat de ISD van en voor de gemeenten is. Secretaris wil het document wel ondertekenen. 
Omdat het een burgemeestersregeling is zijn de individuele bestuursleden hierbij niet betrokken. Het 
dagelijks bestuur begrijpt het signaal en stelt voor de overeenkomst te ondertekenen en daarbij een 
begeleidende brief toe te voegen. Het is goed dat in die brief het gevoel tot uiting komt en dat B&W 
hiervan ook een kopie krijgen. Het is goed om afspraken vast te leggen, maar met een eigen 
organisatie is dat toch anders dan met externe partijen.            
De ISD voert voor Noordwijk naar verwachting vanaf 1 oktober 2022 de leefregeling ook uit.    
         
3. Memo compensatie niet gereden ritten  
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het memo en stelt voor het aangegeven signaal mee 
te nemen naar Holland Rijnland. In 2020 en 2021 was corona de aanleiding voor de vergoeding voor 
de niet gereden ritten. Nu is corona niet meer de oorzaak, maar lijkt het personeelsprobleem de 
oorzaak is en de vraag is of dat wel correct is. Namens het dagelijks bestuur neemt mevrouw 
Langeveld contact op met Iris de Bruyne van Holland Rijnland, omdat in het PHO mobiliteit formeel de 
besluitvorming plaatsvindt. De compensatie voor niet gereden ritten staat haaks op de actie om de 
zorgkosten beheersbaar te houden. Sinds deze maand krijgen de bestuurders van Holland Rijnland 
van hun eigen gemeente maandelijks een overzicht met de klachten.        
      
4. Energietoeslag 
Conform de toezegging in het algemeen bestuur van 4 juli 2022 heeft de ISD een overzicht met de 
stand van zaken gestuurd. Het dagelijks bestuur heeft daar kennis van genomen.  
Recent heeft het Rijk aangekondigd dat mensen die in aanmerking komen voor de energietoeslag  
€ 500,- extra kunnen krijgen. Ondanks deze aankondiging blijft Hillegom bij zijn standpunt om bij 
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voldoende budget een extra termijn van € 200,- uit te betalen.      
Een optie is ook om de doelgroep uit te breiden van 120% naar 130% zodat een grotere groep in 
aanmerling komt. Afgesproken is dat de ISD voor het dagelijks bestuur van 25 augustus 2022 met een 
aantal opties en adviezen komt. In dat voorstel staat hoe om te gaan met: de extra € 500,- en wanneer 
uitbetalen, het voorstel van Hillegom voor een extra termijn en de optie om de doelgroep te verruimen. 
Ook het idee van een ‘maatwerkpot’ neemt de ISD daarin mee. De ISD kan zien vanuit welke wijken 
de aanvragen binnenkomen. Na het besluit van het dagelijks bestuur zorgt de ISD weer voor extra 
communciatie om de energietoeslag onder de aandacht te brengen.      
  
5. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 
Geen gebruik van gemaakt.  
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 25 augustus 2022 
 
De voorzitter,       De secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               R.J. ‘t Jong 


